
 
 
 
 Z  A  P  I  S  N  I  K  

27. redne seje Občinskega sveta Občine Velike Lašče,  
ki je bila v sredo, 5. oktobra 2022, ob 18.00 uri  

v sejni sobi Občine Velike Lašče 
 
Prisotni člani občinskega sveta: Ladka DETERDING, Matjaž HOČEVAR, Peter INDIHAR, 
Branka PURKART, Katarina GAČNIK, Srečko KNAFELC, Jakob JAKLIČ, Tina KADENŠEK, 
dr. Tatjana DEVJAK, Matjaž GRUDEN, ter preko videopovezave Rudolf RUPAR,  
Odstotni člani občinskega sveta: Matej RUPAR 
Župan: dr. Tadej MALOVRH 
Ostali prisotni: mag. Jerica TOMŠIČ LUŠIN – direktorica občinske uprave, Suzana PETRIČ 
– občinska uprava, Klara HERCOG in Marko PRELOŽNIK - predstavnika podjetja Vodar 
d.o.o., Niko SAMSA -  kabelska TV  
 

Sejo je sklical in vodil župan dr. Tadej Malovrh. 
 
Na podlagi 28. in 29. člena Poslovnika občinskega sveta se je seja začela z: 
 
 
Ugotovitev sklepčnosti:  
Prisotnih je bilo 11 svetnikov. Občinski svet je sklepčen.  
 
 
Župan je v vabilu predlagal naslednji dnevni red seje: 
  
1. Potrditev zapisnika 26. redne seje in 4. izredne seje 
2. Poročilo odborov 
3. Predstavitev projekta gradnje kanalizacije in ČN Velike Lašče – Rašica 
4. Predstavitev projekta vodovodno omrežje Mala Slevica - Prilesje 
5. Odlok o načinu in pogojih plakatiranja v času volilne in referendumske kampanje v občini 

Velike Lašče 
6. Sklep o delnem povračilu stroškov volilne kampanje za lokalne volitve 2022 v občini 

Velike Lašče 
7. Popravek Odloka o rebalansu poračuna Občine Velike Lašče za leto 2022 - I 
8. Odlok o proračunu Občine Velike Lašče za leto 2023 – prva obravnava 
9. Dopolnitev načrta razpolaganja – nakup nepremičnine v Ščiti 
10. Pobude, vprašanja in predlogi svetnikov 
11. Poročilo župana 
 
 
Predlog sklepa: 

Potrdi se dnevni red 27. redne seje.  
 
Glasovanje: 

  Glasovalo 11 svetnikov.  
  ZA – 11 svetnikov,      PROTI – nihče 
 
Predlagani dnevni red  je sprejet. 
 
 



Ad 1. Potrditev zapisnika 26. redne seje in 4. izredne seje Občinskega sveta Občine 
Velike Lašče.  
 
Ladka Deterding je povedala, da je pri 2. točki zapisnika 26. redne seje pisna napaka, in 
sicer v zadnjem stavku 6. odstavka: namesto »odbora za gospodarstvo, kmetijstvo in 
turizem«, je pravilno »odbora za finance«. 
 
Predlog sklepa: 

Potrdi se zapisnik 26. redne seje (s popravkom v 2. točki) in 4. izredne seje 
Občinskega sveta Občine Velike Lašče.   

 
Glasovanje: 

  Glasovalo 11 svetnikov.         
  ZA – 11 svetnikov,                PROTI – nihče           

 
Zapisnika sta potrjena. 
 
 

Ad 2. Poročilo odborov 
Pred sejo občinskega sveta se je sestala statutarno pravna komisija. Njena predsednica, 
Tina Kadenšek, je poročala, da so se članice na 10. seji sestale 3. oktobra 2022, kjer so 
obravnavale tri točke dnevnega reda. Njihova vsebina je razvidna iz zapisnika seje statutarno 
pravne komisije.  
 

Ad 3. Predstavitev projekta gradnje kanalizacije in ČN Velike Lašče – Rašica 
Župan je k predstavitvi projekta povabil predstavnika podjetja Vodar d.o.o., Klaro Hercog in 
Marka Preložnika. Zbranim sta povedala, da je kanalizacija Velike Lašče že kar nekaj let ena 
izmed pomembnejših občinskih investicij, ki pa zaradi visoke vrednosti še ni bila realizirana. 
Predstavila sta vsebino Operativnega programa, ki je pripravljen v skladu z občinskim OPN. 
Izdelana je študija variant odvajanja in čiščenja komunalne odpadne vode v občini, ki zajema 
primerjave različnih variant za opremljanje posameznih aglomeracij, katere je občina 
zakonsko dolžna opremiti. Izkazalo se je, da je upoštevajoč strošek investicije ter stroške 
obratovanja in vzdrževanja za amortizacijsko dobo 50 let, najugodnejša rešitev, da na 
skupno čistilno napravo povežemo naselja Velike Lašče, Male Lašče, Pušče ter Rašico. 
Ostale aglomeracije bodo reševane posamično. V kratkem bi občina morda lahko kandidirala 
na javnem razpisu načrta za okrevanje in odpornost Ministrstva za okolje in prostor, ki 
omogoča sofinanciranje projekta. Najprej bi občina izvedla projekt projektiranja in izgradnje 
čistilne naprave in povezave naselja Rašica, ki ima del kanalizacije sicer že zgrajene. 
Odpadne vode se tam nekontrolirano odvajajo v vodotok, zato je ureditev problematike na 
tem območju nujna.   
 

V nadaljevanju je sledila razprava, v kateri so sodelovali: župan, predstavnika 
podjetja Vodar d.o.o., Matjaž Hočevar, mag. Jerica Tomšič Lušin 
 
 
Predlog sklepa: 

Občinski svet Občine Velike Lašče se seznani s projektom gradnje kanalizacije 
in ČN Velike Lašče – Rašica. 

 
Glasovanje: 

  Glasovalo 10 svetnikov.  
  ZA – 10 svetnikov,         PROTI – nihče 
 

Ad 4. Predstavitev projekta vodovodno omrežje Mala Slevica - Prilesje 
Župan je besedo ponovno predal predstavnikoma podjetja Vodar d.o.o.. Ministrstvo za okolje 
in prostor je pred časom objavilo Javni razpis za dodelitev sredstev: Investicije v vodovodne 
sisteme, ki oskrbujejo manj kot 10.000 prebivalcev« - Načrt za okrevanje in odpornost. V 



kolikor bi bila občina uspešna na razpisu, bi lahko prejela do 500.000,00 EUR sofinancerskih 
sredstev. 
 
Občina je že pričela z aktivnostmi za prijavo na navedeni razpis. Glede na dotrajanost 
vodovodnega sistema bi najprej vložili prijavo za gradnjo vodovodnega odseka v dolžini 
skoraj 4 kilometrov in sicer med naselji Mala Slevica-Dvorska vas-Podkraj-Prilesje. To 
pomeni, da bi na novo opremili kar 4 naselja. Projektna dokumentacija je že izdelana, 
pridobljene so bile vse služnosti, na Upravni enoti pa je tudi že vloga za izdajo gradbenega 
dovoljenja, ki ga občina pričakuje v kratkem. V proračunu za leto 2023 so predvidena tudi 
sredstva za gradnjo, v kolikor bo občina na razpisu uspešna. 
 

Sledila je razprava, v kateri so sodelovali: župan, predstavnika podjetja Vodar d.o.o., 
Matjaž Hočevar, Ladka Deterding 
 
Predlog sklepa: 

Občinski svet Občine Velike Lašče se seznani s projektom vodovodno omrežje 
Mala Slevica – Prilesje. 

 
Glasovanje: 

  Glasovalo 11 svetnikov.  
  ZA – 11 svetnikov,         PROTI – nihče 
 

 

Ad 5. Odlok o načinu in pogojih plakatiranja v času volilne in referendumske kampanje 
v občini Velike Lašče 
Župan je besedo predal Tini Kadenšek. Povedala je, da je Ministrstvo za javno upravo 
nekaterim občinam poslalo priporočila, št. 041-80/2022/18 z dne 2. 9. 2022, za izvajanje 8. 
člena ZVRK, in sicer bi morala občina s splošnim aktom iz pristojnosti občinskega sveta 
določiti pogoje in način plakatiranja v času volilne in referendumske kampanje. Predstavila je 
predloge statutarno pravne komisije. Mag. Jerica Tomšič Lušin je še dodala, da  je odlokom 
potrebno urediti postopek obravnave vlog za odobritev plakatnih mest in razdelitve plakatnih 
mest ter vprašanja v zvezi s plakatiranjem. Povedala je tudi, kakšna je bila ureditev do sedaj.  
 
Pri dodeljevanju tovrstnih plakatnih mest mora biti upoštevano načelo enakopravnosti, v 
okviru tega pa se mora zagotoviti minimum oglasnega prostora, ki omogoča zadosten obseg 
osnovnega informiranja volivcev v lokalni skupnosti. Lokalna skupnost pa lahko, če se za to 
odloči, poleg tega minimuma določi tudi dodatna plakatna mesta, ki so organizatorjem 
kampanje na razpolago le pod določenimi pogoji in proti plačilu, vendar jih naša občina nima. 
Namen predhodne določitve in objave pravil je, da se organizatorji lahko predhodno 
seznanijo z njimi in to tudi upoštevajo pri načrtovanju kampanje. 
 

Sledila je razprava, v kateri so sodelovali: župan, mag. Jerica Tomšič Lušin, Katarina 
Gačnik, Ladka Deterding, dr. Tatjana Devjak, Jakob Jaklič, Matjaž Hočevar 
 
Predlog sklepa: 

Občinski svet sprejme Odlok o načinu in pogojih plakatiranja v času volilne in 
referendumske kampanje v Občini Velike Lašče s predlogi statutarno pravne komisije. 

 
Glasovanje: 

  Glasovalo 11 svetnikov.  
  ZA – 11 svetnikov,         PROTI – nihče 

 
 

Ad 6. Sklep o delnem povračilu stroškov volilne kampanje za lokalne volitve 2022 v 
Občini Velike Lašče 
Župan je prosil mag. Jerico Tomšič Lušin, da predstavi predlog sklepa. Po Zakonu o volilni in 
referendumski kampanji mora lokalna skupnost določiti sredstva za povračilo stroškov 



organizatorjem volilne kampanje. Stroški volilne kampanje za volitve v občinski svet ne 
smejo preseči 0,40 EUR na posameznega volilnega upravičenca v občini, za volitve župana 
pa ne smejo preseči 0,25 EUR na posameznega volilnega upravičenca v občini. Če pride do 
drugega kroga glasovanja, se stroški volilne kampanje za kandidata, ki na tem glasovanju 
kandidira, lahko povečajo le še za 0,15 EUR na posameznega volilnega upravičenca v 
občini. Višina delnega povračila stroškov organizatorjem volilne kampanje na volitvah za 
člane v Občinski svet Občine Velike Lašče znaša 0,30 EUR na dobljeni glas, pri čemer 
skupni znesek ne sme preseči zneska porabljenih sredstev, razvidnega iz poročila 
občinskemu svetu in Računskemu sodišču RS. Višina delnega povračila stroškov 
organizatorjev volilne kampanje za župana pa znaša 0,10 EUR na dobljeni glas, do katerega 
upravičeni tudi organizatorji volilne kampanje za župana, za katere je glasovalo najmanj 10% 
od skupnega števila volilnih upravičencev, ki so glasovali. Če pride na volitvah župana do 
drugega kroga glasovanja, sta kandidata, ki kandidirata v drugem krogu, upravičena do 
povračila stroškov le na osnovi dobljenih glasov v tem krogu. Skupni znesek povračila ne 
sme preseči dejanskih stroškov volilne kampanje. Organizatorji volilne kampanje dobijo ta 
sredstva povrnjena, če vložijo zahtevek za njihovo povračilo. Sredstva za politične stranke pa 
so zagotovljena že v proračunu občine.  
 
 
Predlog sklepa: 

Občinski svet sprejme Sklep o delnem povračilu stroškov volilne kampanje za 
lokalne volitve 2022 v Občini Velike Lašče. 

 
Glasovanje: 

  Glasovalo 11 svetnikov.  
  ZA – 11 svetnikov,         PROTI – nihče 
 

 

Ad 7. Popravek Odloka o rebalansu poračuna Občine Velike Lašče za leto 2022 – I 
Župan je povedal, da je navedeni popravek potrebno sprejeti zaradi pisne napake, ki jo bo 
predstavila mag. Jerica Tomšič Lušin. Pri sprejemu in objavi Odloka o rebalansu proračuna 
občine Velike Lašče za leto 2022-I je prišlo do tipkarske napake pri dveh zneskih v bilanci 
prihodkov in odhodkov. Številki v odloku se popravita tako, da se uskladita z zneskoma iz 
tabelaričnega dela splošnega dela rebalansa. 
 
Predlog sklepa: 

Občinski svet Občine Velike Lašče sprejme Popravek odloka o rebalansu 
poračuna Občine Velike Lašče za leto 2022. 

 
Glasovanje: 

  Glasovalo 11 svetnikov.  
  ZA – 11 svetnikov,         PROTI – nihče 

 

Ad 8. Odlok o proračunu Občine Velike Lašče za leto 2023 – prva obravnava 
Župan je zbranim povedal, da so imeli svetniki že možnost sprejti proračun za dve leti 
skupaj, vendar tega niso želeli, zato sedaj sprejemajo proračun za leto 2023 z enakim 
besedilom, kot je bil predlog za dve proračunski leti skupaj. Na kratko je povzel 
najpomembnejše projekte za leto 2023: gradnja prizidka kuhinje OŠ Primoža Trubarja Velike 
Lašče, gradnja kotlovnice OŠ Primoža Trubarja Velike Lašče, gradnja vodovodnega odseka 
Mala Slevica – Prilesje, gradnja Zbirnega centra Velike Lašče, asfaltiranje in preplastitve, 
gradnja komunalne infrastrukture v drugem delu PC Ločica, ureditev mansarde na 
Zdravstveni postaji Velike Lašče, obnova vodovoda Velike Lašče – Dolščaki, dokončanje 
igrišča v Dvorski vasi, izgradnja nove vrtine Turjak, izgradnja vrtine Rute, sofinanciranje 
nakupa reševalnega vozila, priprava nadaljnje dokumentacije za kanalizacijo Velike Lašče, 
obnova grajske kapele na Turjaku, obnova vodovoda Turjak, odkup in legalizacija Doma 
krajanov Rob, sredstva namenjena za nakup gasilske opreme in investicije v gasilstvo, 
ureditev javne površine na Turjaku med novo podružnično šolo in Domom krajanov Turjak in 



dokončanje izgradnje vodohrama Podstrmec. Predstavil je tudi načrt razvojnih programov. 
Predlog proračuna je podrobneje predstavila Suzana Petrič.  
 
Po opravljeni splošni razpravi in sprejetju sklepa, da se proračun daje v javno razpravo za  
najmanj 15 dni. V času javne razprave predloga proračunov obravnavajo občinski odbori. 
 
 
 V nadaljevanju je sledila razprava, v kateri so sodelovali: Jakob Jaklič, župan, mag. 
Jerica Tomšič Lušin, Peter Indihar, Suzana Petrič, Ladka Deterding, Tina Kadenšek, Matjaž 
Hočevar 
 
 
Predlog sklepa: 

Občinski svet Občine Velike Lašče sprejme sklep, da se predlog proračuna 
Občine Velike Lašče za leto 2023 ter načrt razvojnih programov za obdobje 2023 do 
2026 daje v javno razpravo. Vsi zainteresirani imajo možnost vpogleda v predloga 
proračunov in posredujejo svoje pripombe občinski upravi do 21. oktobra 2022. 

 
Glasovanje: 

  Glasovalo 10 svetnikov.  
  ZA – 10 svetnikov,         PROTI – nihče       NI GLASOVAL – 1 svetnik 
 

Ad 9. Dopolnitev načrta razpolaganja – nakup nepremičnine v Ščiti 
Župan je na kratko predstavil točko. Občina potrebuje nepremičnino za ureditev komunalne 
infrastrukture. Zemljišče ima namensko rabo G - Gozdno zemljišče, zato bo prodaja potekala 
po določbah Zakona o kmetijskih zemljiščih in Zakona o gozdovih preko objave na oglasni 
deski upravne enote. Mag. Jerica Tomšič Lušin je še dodala, da se nepremičnina trenutno 
prodaja in lahko Občina uveljavlja predkupno pravico. Pred nakupom mora biti pa 
nepremičnina uvrščena v načrt razpolaganja s premoženjem.  
 
Predlog sklepa: 

Občinski svet Občine Velike Lašče sprejme Dopolnitev letnega načrta 
razpolaganja s premoženjem Občine Velike Lašče za leto 2022. 

 
Glasovanje: 

  Glasovalo 11 svetnikov.  
  ZA – 11 svetnikov,         PROTI – nihče 

 

Ad 10. Pobude, vprašanja in predlogi svetnikov 
 
Matjaž Hočevar je podal pobudo za ureditev križišča (varnega prehoda čez cesto) na 
regionalni cesti v Velikih Laščah, saj je že nekajkrat prišlo do nesreče, ko je avtomobil zadel 
pešca na prehodu. Župan je odgovoril, da je bil v preteklosti že podan predlog za postavitev 
semaforja, vendar ni bil sprejet. Matjaž Hočevar je še vprašal, zakaj je Občina ustavila razpis 
za oddajo gostinskega lokala v Domu krajanov Turjak v najem. Župan mu je pojasnil, da je 
bil v razpisu pogoj, da ponudnik ne sme biti v sodnem sporu z Občino. Dodal je še, da je bilo 
veliko zainteresiranih, ki pa se niso prijavili, ker je težko zaposliti osebje za delo v gostilni. 
Občina bo ponovila razpis.  
 
Ladka Deterding je glede križišča v Velikih Laščah predlagala, da bi v centru policisti večkrat 
postavili radar, ker vozniki prehitro vozijo. Vprašala je še, kako poteka projekt ureditve 
spominskega parka v Dvorski vasi. Župan je odgovoril, da bodo vaščani po pošti prejeli 
dopis, s katerim bodo seznanjeni s projektom.  
 
Matjaž Gruden je prosil za pripravo tabelaričnega prikaza prihodkov in odhodkov po letih za 
Poslovno cono Ločica. Župan je povedal, da je že pripravljen. 
 



Tino Kadenšek je zanimalo, če je nadzorni odbor aktiven. Mag. Jerica Tomšič Lušin je 
povedala, da je občinski upravi poslal poročilo, na katerega je sedaj potrebno pripraviti odziv. 
Na dnevnem redu zadnje občinske seje v tem mandatu bo tudi poročilo nadzornega odbora.  
 
Katarina Gačnik je vprašala, če bo občina prenovila informacijske table »kozolčke«, ki so 
enotni po vsej občini. Župan je odgovoril, da bo občina poskrbela, da se bodo sanirali. 
 
Branko Purkart je zanimalo, da bodo ležeči policaji v Logarjih odstranjeni. Matjaž Hočevar je 
v imenu odbora za komunalo povedal, da so mnenja prebivalcev deljena, ker bi nekateri rajši 
dodali še več ležečih policajev. Župan je predlagal, da je najprej potrebno dati pobudo na 
odbor za komunalo. 
 

Ad 11. Poročilo župana 
Župan je povedal, da bo slavnostna otvoritev POŠ Turjak 28. oktobra. Takrat bo možen tudi 
ogled podružnične šole in vrtca. Za POŠ Turjak je občina prejela tudi sredstva EKO sklada – 
celo več, kot je bilo pričakovano. Pohvalil je tudi vse udeležence pri sprejemu skupine 
prebivalcev iz pobratene občine Lützelflüh iz Švice, izpostavil je odlično delo Irene Indihar, ki 
je bila zadolžena za organizacijo dogodka. Švicarji so prinesli sir ementaler in so županu 
odrezali velik kos, ki naj ga podari občinskim svetnikom. To je tudi storil na seji.  
 
 
Seja je bila zaključena ob 20.15 uri. 
 
Zapisala:        dr. Tadej Malovrh 
Nina Tekavec         Župan  
 
 


